
Александра Пандуревић 

Питање постављено Министру одбране БиХ и министру безбједности БиХ – 

„Забринута због изјаве предсједника СДА, господина Сулејмана Тихића, од 15. маја ове 

године, у којој каже да 'СДА неће напустити Савјет министара, јер ко ће онда бранити 

БиХ', имајући у виду да се кадрови СДА налазе на челу ресора безбједности и одбране 

и да господин Тихић можда одатле располаже неким информацијама, тражим одговор 

министара безбједности и одбране: 

- Да ли Министарство безбједности и Министарство одбране располажу 

информацијама о евентуалном нападу неке оружане силе на БиХ?“ 

 

Посланица је тражила одговор до краја сједнице, али га није добила. 

 


